

2013

中国工会统计年鉴

CHINESE TRADE UNIONS STATISTICS YEARBOOK

中华全国总工会研究室 编

Edited by Research Department of
All China Federation of Trade Unions

 中国统计出版社
China Statistics Press

中国工会统计年鉴

CHINESE TRADE UNIONS STATISTICS YEARBOOK

2013

中华全国总工会研究室编

Edited by Research Department of All China Federation of Trade Unions

 中国统计出版社
China Statistics Press

© 中国统计出版社 2015

版权所有。未经许可,本书的任何部分不得以任何方式在世界任何地区以任何文字翻印、拷贝、仿制或转载。

© 2015 China Statistics Press

All rights reserved. No part of the publication may be reproduced or transmitted in any form or by any means, electronic or mechanical, including photocopying, recording, or any information storage and retrieval system, without written permission from the publisher.

图书在版编目(CIP)数据

中国工会统计年鉴. 2013 : 汉英对照 / 中华全国总工会研究室编. -- 北京 : 中国统计出版社, 2015.2

ISBN 978-7-5037-7390-7

I. ①中… II. ①中… III. ①工会工作-统计资料-中国-2013-年鉴-汉、英 IV. ①D412.6-54

中国版本图书馆 CIP 数据核字(2015)第 026468 号

中国工会统计年鉴—2013

作 者/中华全国总工会研究室

责任编辑/赵淑焕 张倩颖

封面设计/李雪燕

出版发行/中国统计出版社

通信地址/北京市丰台区西三环南路甲 6 号 邮政编码/100073

电 话/邮购(010)63376909 书店(010)68783171

网 址/<http://csp.stats.gov.cn>

印 刷/三河市双峰印刷有限公司

经 销/新华书店

开 本/880×1230mm 1/16

印 张/14.25

字 数/424 千字

版 别/2015 年 2 月第 1 版

版 次/2015 年 2 月第 1 次印刷

定 价/280.00 元

如有印装差错,由本社发行部调换。

《中国工会统计年鉴—2013》

编委会及编辑人员名单

一、编委会名单

主 编:李滨生

副 主 编:安建华

编辑委员:(按姓氏笔划排列)

王 科	王 倩	王俊治	朱思泽	刘继臣
江广平	李守镇	谷常生	邹 震	张茂华
张泽鹏	张建国	金善文	郭 军	郭稳才
常毅民	章国贤			

二、编辑部工作人员名单

总 编 辑:安建华

副总编辑:常品超

责任编辑:赵淑焕 张倩颖

编辑人员:(按姓氏笔划排列)

丁聪尧	马 翼	王政权	王彩莲	冯 玲
冯 千	卢慧敏	安云祥	刘光庆	刘 宁
闫 冰	许太平	李 刚	李 森	朱玉兰
吴雪梅	陈灶和	陈 丽	陈晓勇	汪 洪
张倩颖	张 晖	房玲玲	赵 柯	赵衍明
郭维荣	唐煜弢	黄晓雪	梁 乾	项 鹏
崔秀兰	童智忠	琚蓓莉	蔚万红	赛汉夫
魏新华				

制 表:常品超 项 鹏 张倩颖 闫 冰

英文编译:项 鹏 周 云

《Chinese Trade Unions statistics yearbook—2013》

Editorial Board and Staff

I .Editorial Board

Chairman: Li Binsheng

Vice-chairman: An Jianhua

Editorial Board: Wang Ke	Wang Qian	Wang Junzhi	Zhu Size	Liu Jichen
Jiang Guangping	Li Shouzhen	Gu Changsheng	Zou Zhen	Zhang Maohua
Zhang Zepeng	Zhang Jianguo	Jin Shanwen	Guo Jun	Guo Wencai
Chang Yimin	Zhang Guoxian			

II . Editorial Staff

Editors-in chief: An Jianhua

Associate editors-in chief: Chang Pinchao

Coordinators: Zhao Shuhuan Zhang Qianying

Editorial Staff: Ding Congyao	Ma Yi	Wang Zhengquan	Wang Cailian	Feng Ling
Feng Qian	Lu Huimin	An Yunxiang	Liu Guangqing	Liu Ning
Yan Bing	Xu Taiping	Li Gang	Li Miao	Zhu Yulan
Wu Xuemei	Chen Zaohe	Chen Li	Chen Xiaoyong	Wang Hong
Zhang Qianying	Zhang Hui	Fang Lingling	Zhao Ke	Zhao Yanming
Guo Weirong	Tang Yutao	Huang Xiaoxue	Liang Qian	Xiang Peng
Cui Xiulan	Tong Zhizhong	Ju Peili	Yu Wanhong	Sai Hanfu
Wei Xinhua				

Statistics Tabulation: Chang Pinchao Xiang Peng Zhang Qianying Yan Bing

English Translator: Xiang Peng Zhou Yun

编者说明

一、《中国工会统计年鉴》2013 年卷是一部全面反映中国职工各方面情况和中国工会工作发展情况的资料性年刊。本年鉴以 2012 年数据资料为主,收录了最新的中国国民经济发展状况和中国职工状况,以及各省、自治区、直辖市总工会组织建设和重点工作情况的大量统计数据。

二、本年鉴全书内容分为七个部分。(一)国民经济综合统计指标。介绍了国民经济主要指标的发展状况、发展速度和比例关系,以及人民物质文化生活的提高情况。(二)职工状况统计。介绍了有关中国职工人数、就业、工资和劳动争议仲裁等方面的情况。(三)各省、自治区、直辖市工会工作统计。介绍了工会组织建设状况以及工会干部协管和教育培训、保障、集体合同和民主管理、劳动保护、法律、经济技术和职工技协、财务和经审、文化体育和宣传教育、国际和对外交流等各项工作情况。(四)香港特别行政区主要社会经济指标。介绍了香港特别行政区主要社会、经济发展等方面的情况。(五)澳门特别行政区主要社会经济指标。反映了澳门特别行政区主要社会、经济发展情况。(六)附录部分。介绍了我国台湾省社会经济发展情况和世界主要国家就业、工资等方面的情况。

三、本年鉴所涉及的全国性工会统计数据,均未包括香港特别行政区、澳门特别行政区和台湾省。该项统计内容只包括已建立工会组织的基层单位的情况。

四、本年鉴的资料主要来自工会定期统计报表。有关国民经济综合指标数据和全国职工状况的统计数据来自国家统计局与劳动和社会保障部;有关台湾省的统计数据来自于中国台湾省的《统计月报》。

五、符号使用说明:年鉴各表中的“空格”表示该项统计指标数据不足本表最小单位数、数据不详或无该项数据;“#”表示其中的主要项;“*”或“①”表示本表下有注解。

Preface

I. "China Trade Unions Statistics Yearbook" 2013 is an annual publication reflecting the overall status of staff and workers in China and the development status of China trade unions. This yearbook takes 2012 as the dominant factor and collects the newest statistics data of China national economic development status and China staff and workers' status, and the statistics data of the general survey of the work of provincial, autonomous region and municipal federation of trade unions.

II. This yearbook is divided into seven chapters. (1) Statistics of National Economy Indicators, introducing the development status of the main indicators of national economy, the development speed and the proportion relationship, and the raising of people's material and cultural life. (2) Statistics of Staff and Workers State, introducing the status of the number of staff and workers, employment, wages and labor dispute arbitration. (3) Statistics of Trade Unions Work in Each Province, Autonomous Region and Municipality Directly under Central Government, introducing the organization construction status, such as the employment status of staff and workers in grass-root units with trade unions, living security status of staff and workers, democratic management status of staff and workers, mass production and technical activities of staff and workers, fund auditing of trade unions, female staff and workers' status, as well as the work status of the staff and workers democratic and social participation in trade unions at each level, the establishment of collective contract system, participation in solving labor dispute and labor legal supervision and the set-up of economic enterprises and institutions. (4) Main Social and Economic Indicators in Hong Kong Special Administration Region (SAR), introducing the main social and economic development status of Hong Kong SAR. (5) Main Social and Economic Indicators in Macao Special Administration Region (SAR), introducing the main social and economic development status of Macao SAR. (6) Annex, introducing the social and economic development status of Taiwan province and the employment and wages in the major countries of the world.

III. The nation-wide statistics data of trade unions in this yearbook does not include Hong Kong SAR, Macao SAR and Taiwan province. It only includes the status of grass-root units with trade unions.

IV. The materials in this yearbook are mainly from the periodical statistics report forms of trade unions. The related comprehensive indicator data of national economy and the statistics data of the national staff and workers state are from State Statistics Bureau and Ministry of Labor and Social Security. The related statistics data of Taiwan province is from "Statistics Monthly Report" of Taiwan province.

V. Notations used in the yearbook: (blank space) indicates that the figure is not large enough to be measured with the smallest unit in the table, or data are unknown, or are not available; "#" indicates a major breakdown of the total; and "*" or "①" indicates footnotes at the end of the table.

目 录

CONTENTS

一、国民经济综合统计指标

Chapter 1 COMPREHENSIVE STATISTICAL INDICATORS OF NATIONAL ECONOMY

简要说明	(3)
Brief Introduction	
1.1 全国行政区划(2012 年底)	(5)
Divisions of Administrative Areas in China (End of 2012)	
1.2 国民经济和社会发展总量指标	(7)
Principal Aggregate Indicators on National Economic and Social Development	
1.3 国民经济和社会发展速度指标	(9)
Speed Indicators of National Economic and Social Development	
1.4 国民经济和社会发展结构指标	(11)
Composition Indicators on National Economic and Social Development	
1.5 国内生产总值	(12)
Gross Domestic Product	
1.6 国内生产总值指数(上年=100)	(13)
Indices of Gross Domestic Product (preceding year=100)	
1.7 国内生产总值指数(1978 年=100)	(14)
Indices of Gross Domestic Product (year of 1978=100)	
1.8 各地区生产总值	(15)
Gross Regional Product and Indices by Region	
1.9 按三次产业分地区生产总值(2012 年)	(16)
Gross Regional Product by Three Strata of Industry(2012)	
1.10 各地区生产总值构成(2012 年)	(18)
Composition of Gross Regional Product (2012)	
1.11 城镇居民家庭基本情况(2012 年)	(19)
Basic Conditions of Urban Households (2012)	
1.12 各地区居民消费价格指数和商品零售价格指数(2012 年)	(21)
Consumer Price Indices and Retail Price Indices of Commodities by Region (2012)	
1.13 全国规模以上工业企业主要经济指标(2012 年)	(22)
Main Indicators of Industrial Enterprises above Designated Size (2012)	
1.14 乡镇企业基本情况(2012 年)	(23)
Basic Status of Town and Township Enterprises(2012)	

1.15 各地区外商投资企业年底注册登记情况..... (24)
Registration Status of Foreign-Funded Enterprises by Region at the Year-end
主要统计指标解释..... (25)
Explanatory Notes on Main Statistic Indicators

二、职工状况统计
Chapter 2 STATISTICS OF STAFF AND WORKERS' STATE

简要说明 (35)
Brief Introduction
2.1 按城乡分就业人员数(年底数) (37)
Number of Employed Persons at Year-end in Urban and Rural Areas
2.2 按三次产业分就业人员数(年底数) (39)
Number of Employed Persons at the Year-end by Type of Industry
2.3 按登记注册类型和行业分城镇单位就业人员数(2012 年) (40)
Number of Employed Persons in Urban Units at Year-end by Status of Registration and Sector(2012)
2.4 各地区按行业分城镇单位就业人员数(2012 年) (41)
Number of Employed Persons in Urban units by Sector and Region (2012)
2.5 各地区按行业分私营企业和个体就业人数(2012 年) (44)
Number of Engaged Persons in Private Enterprises and Self-employed Individuals at Year-end
by Sector and Region (2012)
2.6 各地区按行业分城镇私营企业和个体就业人数(2012 年) (45)
Number of Engaged Persons in Urban Private Enterprises and Self-employed Individuals at Year-end
by Sector and Region (2012)
2.7 各地区私营企业就业人数(2012 年) (46)
Number of Employed Persons in Private Enterprises at the Year-end by Region (2012)
2.8 各地区个体就业人数(2012 年底) (47)
Number of Self-Employed Individuals at the Year-end by Region (2012)
2.9 各地区城镇单位就业人员工资总额和指数(2012 年) (48)
Total Wage Bill of Employed Persons in Urban Units and Related Indices by Region (2012)
2.10 各地区按行业分城镇单位就业人员工资总额(2012 年) (49)
Total Wage Bill of Employed Persons in Urban Units by Region and Sector(2012)
2.11 各地区城镇单位就业人员平均工资及指数(2012 年) (52)
Average Wage of Staff and Workers and Related Indices by Region(2012)
2.12 各地区按行业分城镇单位就业人员平均工资(2012 年) (54)
Average Wage of Employed Persons in Urban Units by Sector and Region (2012)
2.13 各地区按行业分城镇私营单位就业人员平均工资(2012 年) (57)
Average Wage of Employed Persons in Urban Private Units by Sector and Region (2012)
2.14 劳动争议处理情况(年底数) (60)
Status of Disposal of Labor Disputes

主要统计指标解释..... (61)
Explanatory Notes on Main Statistic Indicators

三、各省、自治区、直辖市工会工作统计
Chapter 3 STATISTICS OF TRADE UNIONS WORK IN EACH
PROVINCE, AUTONOMOUS REGION AND MUNICIPALITY
DIRECTLY UNDER THE CENTRAL GOVERNMENT

简要说明 (67)
Brief Introduction

3.1 各地区基层工会组织数(2012 年) (69)
Number of Grass-root Trade Union by Rigion(2012)

3.2 各地区按行业分的基层工会数(2012 年) (72)
Number of Grass-root Trade Unions by Sector and Region (2012)

3.3 各地区按登记注册类型分基层工会组织覆盖的单位数(2012 年) (76)
Number of Units with Grass-root Trade Union by Status of Registration and Region (2012)

3.4 各地区按登记注册类型分已建工会单位职工人数(2012 年) (79)
Number of Staff and Workers of Units with Trade Unions by Status of Registration
and Region(2012)

3.5 各地区按行业分已建工会单位职工人数(2012 年) (82)
Number of Staff and Workers of Units with Trade Unions by Sector and Region (2012)

3.6 各地区按登记注册类型分工会会员人数(2012 年) (86)
Number of Trade Unions Members by Status of Registration and Region(2012)

3.7 各地区按行业分工会会员人数(2012 年) (89)
Number of Trade Unions Members by Sector and Region (2012)

3.8 各地区已建工会单位职工人数及构成情况(2012 年) (93)
Number and Structure of Staff and Workers of Units with Trade Union Organizations
by Region(2012)

3.9 各地区工会会员人数及构成情况(2012 年) (94)
Number and Structure of Trade Union Members by Region(2012)

3.10 按登记注册类型和行业分已建工会单位职工人数及构成情况(2012 年) (96)
Number and Structure of Staff and Workers of Units with Trade Union Organizations
by Status of Registration and Sector(2012)

3.11 按登记注册类型和行业分工会会员人数及构成情况(2012 年) (98)
Number and Structure of Trade Union Members by Status of Registration and Sector(2012)

3.12 各地区基层工会组织工作人员情况 (2012 年) (100)
Status of Grass-root Trade Union Staff by Region(2012)

3.13 按登记注册类型和行业分基层工会组织工作人员(2012 年) (102)
Status of Grass-root Trade Unions Staff by Status of Registration and Sector(2012)

3.14 各地区基层以上工会工会干部情况(2012 年) (105)
Status of Cadres of Trade Unions above Grass-root Level by Region(2012)

3.15 各地区县级以上地方工会干部协管工作情况(2012 年) (107)
Status of Governing Assisted by Cadres of Local Trade Unions above County Level
by Region (2012)

3.16 各地区基层以上各级工会干部教育培训工作情况(2012 年) (109)
Status ofCadre Training of Trade Unions above Grass-root Level by Region (2012)

3.17 各地区基层以上工会职业介绍机构情况(2012 年) (110)
Status of Occupation Introduction Agencies of Trade Unions above Grass-root Level by Region(2012)

3.18 各地区基层以上工会职业培训机构情况(2012 年) (111)
Status of Employment Training Organizations of Trade Unions above Grass-root Level
by Region (2012)

3.19 各地区基层工会建立困难职工档案及送温暖工程基金的情况(2012 年) (112)
Status of Archives Establishing for Staff and Workers in Poverty and Warmth Project
Fund of Grass-root Trade Unions by Region (2012)

3.20 各地区基层以上工会送温暖工程工作情况(2012 年) (113)
Status of Warmth Delivery Project of Trade Unions above Grass-root Level by Region (2012)

3.21 各地区基层以上工会困难职工帮扶中心帮扶职工情况(2012 年) (114)
Status of Supporting Center for Staff and Workers in Poverty of Trade Unions above
Grass-root Level by Region (2012)

3.22 各地区各级工会所在单位领导干部联系困难职工情况(2012 年) (116)
Status of Trade Union Cadres Participating in Contacting Staff and Workers in
Poverty Activity by Region (2012)

3.23 各地区基层工会开展职工互助活动情况(2012 年) (117)
Status of Staff and Workers Mutual Cooperation of Grass-root Trade Unions by Region(2012)

3.24 按登记注册类型和行业分基层工会开展职工互助活动情况(2012 年) (118)
Status of Staff and Workers Mutual Cooperation of Grass-root Trade Unions by Status of
Registration and Sector (2012)

3.25 各地区基层工会所在单位职工参加社会保险情况(2012 年) (120)
Status of Social Insurance in the Units with Grass-root Trade Unions by Region (2012)

3.26 按登记注册类型和行业分基层工会所在单位职工参加社会保险情况(2012 年) (121)
Status of Social Insurance in the Units with Grass-root Trade Unions by Status
of Registration and Sector (2012)

3.27 各地区基层以上工会开展职工医疗互助活动情况(2012 年) (123)
Status of Staff and Workers Medical Mutual Cooperation of Trade Unions above
Grass-root Level by Region(2012)

3.28 各地区基层以上工会社会参与工作情况(2012 年) (124)
Status of Social Participation Work of Trade Unions above Grass-root Level by Region(2012)

3.29 各地区工资专项集体合同工作情况(2012 年) (125)
Status of Wage-only Collective Contracts by Region(2012)

3.30 各地区已建工会企事业单位建立职工代表大会制度情况(2012 年) (126)
Status of Staff and Workers' Congress System of Enterprises and Institutions with
Trade Unions by Region(2012)

3.31	按登记注册类型和行业分已建工会企事业单位建立职工代表大会制度情况(2012年)	(127)
	Status of Staff and Workers' Congress System of Enterprises and Institutions with Trade Unions by Registration and Sector(2012)	
3.32	各地区已建工会企业单位建立董事会情况(2012年)	(129)
	Status of Board of Directors in Enterprises with Trade Unions by Region(2012)	
3.33	各地区已建工会企业单位建立监事会情况(2012年)	(130)
	Status of Supervision Committee in Enterprises with Trade Unions by Region(2012)	
3.34	各地区企事业单位工会劳动保护监督及安全生产工作情况(2012年)	(131)
	Status of Labor Protection Supervision and Safe Production Work In Enterprises and Institutions with Trade Unions by Region(2012)	
3.35	按登记注册类型和行业分基层工会劳动保护监督及安全生产工作情况(2012年)	(133)
	Status of Labor Protection Supervision and Safe Production Work In Enterprises and Institutions with Trade Unions by Status of Registration and Sector(2012)	
3.36	各地区基层以上工会劳动保护监督及安全生产工作情况(2012年)	(135)
	Status of Labor Protection Supervision and Safe Production Work Trade Unions above Grass-root Level by Region(2012)	
3.37	各地区基层工会领取法人证书及参与调解劳动争议工作情况(2012年)	(136)
	Status of Juridical Person Certificates and Participation in Labor Dispute of Grass-root Trade Unions by Region (2012)	
3.38	按登记注册类型和行业分基层工会参与调解劳动争议工作情况(2012年)	(140)
	Status of Participation in Labor Dispute of Grass-root Trade Unions by Registration and Sector (2012)	
3.39	各地区基层以上工会劳动争议调解和参与劳动争议仲裁工作情况(2012年)	(146)
	Status of Labor Dispute Mediation and Participation of Trade Unions above Grass-root Level in Labor Dispute Arbitration by Region(2012)	
3.40	各地区基层工会劳动法律监督工作情况(2012年)	(147)
	Status of Labor Legal Supervision of Grass-root Trade Unions by Region(2012)	
3.41	按登记注册类型和行业分基层工会劳动法律监督工作情况(2012年)	(148)
	Status of Labor Legal Supervision of Grass-root Trade Unions by Registration and Sector (2012)	
3.42	各地区基层以上工会劳动法律监督工作情况(2012年)	(150)
	Status of Juridical Person and Labor Legal Supervision of Trade Unions above Grass-root Level by Region(2012)	
3.43	各地区基层以上工会法律援助服务工作情况(2012年)	(151)
	Status of Legal Aid Work of Trade Unions above Grass-root Level by Region(2012)	
3.44	各地区基层以上工会参与制定地方法规情况(2012年)	(153)
	Status of Participation in Local Statutes Formation of Trade Unions above Grass-root Level by Region(2012)	
3.45	各地区基层工会开展合理化建议、劳动竞赛活动情况(2012年)	(154)
	Status of Grass-root Trade Unions Conducting Rationalization Proposal, Labor Contest and Technical Drill and Competition Activities by Region(2012)	

3.46	按登记注册类型和行业分基层工会开展合理化建议活动情况(2012年)	(155)
	Status of Rationalization Proposal Activities of Grass-root Trade Unions by Registration and Sector (2012)	
3.47	各地区基层单位技术革新、技术发明工作情况(2012年)	(156)
	Status of the Technical Renovation and Invention in Grass-root Trade Unions by Region(2012)	
3.48	各地区基层以上工会经济技术创新工作情况(2012年)	(157)
	Status of Economic and Technical Innovation Work of Trade Unions above Grass-root Level by Region(2012)	
3.49	各地区工会技协组织工作情况(2012年)	(158)
	Status of Technical Cooperation Organization Work of Trade Unions by Region(2012)	
3.50	各地区基层工会职工文化体育设施情况(2012年)	(160)
	Status of Cultural and Gym Facilities for Staff and Workers of Grass-root Trade Unions by Region(2012)	
3.51	各地区基层以上工会职工文化体育设施及教育机构情况(2012年)	(161)
	Status of Cultural and Gym Facilities for Staff and Workers of Trade Unions above grass-root Level by Region(2012)	
3.52	各地区各级工会女职工组织情况(2012年)	(162)
	Status of Female Staff and Workers Organizations of Trade Unions at Each Level by Region (2012)	
3.53	各地区基层工会经费审查工作情况(2012年)	(163)
	Status of Funds Censoring Work of Grass-root Trade Unions by Region(2012)	
3.54	各地区基层以上工会经费审查组织情况(2012年)	(164)
	Status of Funds Censoring Organizations of Trade Unions above Grass-root Level by Region(2012)	
3.55	各地区基层以上工会经费审查工作情况(2012年)	(165)
	Status of Funds Censoring Work of Trade Unions above Grass-root Level by Region(2012)	
3.56	各地区基层以上工会国际工作情况(2012年)	(166)
	Status of International Work of Trade Unions above Grass-root Level by Region(2012)	
3.57	各地区基层以上工会对外经济技术交流工作情况(2012年)	(167)
	Status of Foreign Economic and Technological Exchange Work of Trade Unions above Grass-root Level by Region(2012)	
	主要统计指标解释	(168)
	Explanatory Notes on Main Statistic Indicators	

四、香港特别行政区主要社会经济指标

Chapter 4 MAIN SOCIAL AND ECONOMIC INDICATORS IN HONGKONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION

简要说明	(175)
Brief Introduction	
4.1 主要统计指标概览	(177)
Summary of Key Statistics	

4.2	人口主要指标	(179)
	Main Indicators of Population	
4.3	劳动人口及失业状况	(179)
	Labour Force and Unemployment	
4.4	按行业划分的就业人数	(180)
	Employed Persons by Industry	
4.5	本地生产总值	(181)
	Gross Domestic Product	
4.6	工业生产指数	(181)
	Indices of Industrial Production	
4.7	消费物价指数	(182)
	Consumer Price Indices	
	主要统计指标解释	(183)
	Explanatory Notes on Main Statistic Indicators	

五、澳门特别行政区主要社会经济指标

Chapter 5 MAIN SOCIAL AND ECONOMIC INDICATORS

IN MACAU SPECIAL ADMINISTRITIVE REGION

简要说明	(187)
Brief Introduction	
5.1 主要统计指标概况	(189)
Principal Statistical Indicators	
5.2 人口主要指标	(190)
Main Indicators of Population	
5.3 经济活动人口及失业状况	(190)
Economically Active Population and Unemployment	
5.4 按行业划分的就业人口	(191)
Employed Population by Industry	
5.5 按行业划分的每月工作收入中位数	(191)
Median Monthly Employment Earnings	
5.6 本地生产总值(以当年价格计算)	(192)
Gross Domestic Product (At Current Prices)	
5.7 支出法本地生产总值	(193)
Gross Domestic Product (Expenditure-based Estimates)	
5.8 居民消费物价指数	(194)
Consumer Price Indices	
主要统计指标解释	(195)
Explanatory Notes on Main Statistic Indicators	

附录一、台湾省主要社会经济指标

Annex 1 MAIN SOCIAL AND ECONOMIC INDICATORS IN TAIWAN PROVINCE

附录 1.1	面积和人口主要指标	(199)
	Main Indicators of Area and Population	
附录 1.2	劳动力和就业状况	(199)
	Labor Force and Employment	
附录 1.3	本地居民生产总值	(200)
	Gross National Product	
附录 1.4	本地生产总值支出构成	(200)
	Expenditures on Gross Domestic Product	
附录 1.5	本地生产总值及产业构成	(201)
	Gross Domestic Product and Industrial Composition	
附录 1.6	农业生产指数	(202)
	Indices of Agricultural Production	
附录 1.7	工业生产指数	(202)
	Indices of Industrial Production	
附录 1.8	居民消费物价指数	(202)
	Consumer Price Indices	

附录二、国际劳工统计资料

Annex 2 STATISTICAL DATA OF INTERNATIONAL LABOURER

附录 2.1	劳动参与率	(205)
	Labor Force Participation Rate	
附录 2.2	按三次产业分就业人员构成	(206)
	Employment Persons Structure by Three Strata of Industry	
附录 2.3	失业人数及女性失业人数	(207)
	Unemployment and Female Unemployment	
附录 2.4	失业率	(208)
	Unemployment Rate	
附录 2.5	非农部门雇员平均工资	(209)
	Average Wages of Employees in Non-Agriculture Sector	
附录 2.6	制造业雇员平均工资	(210)
	Average Wages of Employees in Manufacturing	
附录 2.7	每个就业者创造的 GDP 增长率	(211)
	Growth Rate of GDP per Person Employed	
附录 2.8	罢工和停工	(212)
	Strikes and Lockouts	

一、国民经济综合统计指标

**Chapter 1 COMPREHENSIVE STATISTICAL
INDICATORS OF NATIONAL ECONOMY**

